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Sülysáp Nagyközség Önkormányzata 

Képviselő-testülete 

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

Készült: Sülysáp Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2013. május 23-án 17 

órakor megtartott munkaterv szerinti, nyilvános üléséről. 

Az ülés helye: a Polgármesteri Hivatal tanácsterme 

Jelen vannak:  
A Képviselő-testület tagjai közül: Horinka László polgármester, Cseri Péter 

alpolgármester, Balog Mónika, Dr. Gebauer Béláné, Farkas Ferenc, Katus Norbert, 

Kecser István, Pálinkásné Petik Éva, Szücsi Csaba települési képviselők 

Tanácskozási joggal: Tóth Krisztina jegyző, Kiss Imre hatósági irodavezető, 

Seprősné Cseri Ágota adó- és pénzügyi irodavezető 

Meghívottként: /nyílt ülésen/ Szmodics Róbert r. alezredes, kapitányságvezető, 

Naszvadi Gábor r. százados, a sülysápi rendőrőrs parancsnoka, Szvitek Melinda 

CSASE intézményvezető, Fehér Katalin családgondozó, Ráczné Fekete Orsolya 

szociális és gyámügyi ügyintéző, Cseri Tamás a Faluszolga Kft. ügyvezetője 

Jegyzőkönyvvezető: Kántor Erzsébet testületi ügyintéző 

 

Horinka László polgármester: Jó estét, sok szeretettel köszöntök mindenkit májusi 

munkaterv szerinti ülésünkön.  

Megállapítom, hogy a Képviselő-testület határozatképes, az ülést megnyitom. Aki eddig nem 

tette meg, azt kérem, hogy a telefonját kapcsolja ki, vagy némítsa le.  

Jegyzőkönyv-hitelesítőnek javaslom Pálinkásné Petik Éva és Szücsi Csaba 

képviselőtársainkat. Aki egyetért a javaslattal, kérem, szavazzon. 

 

Ügyrendi határozat 
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igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül Pálinkásné 

Petik Éva és Szücsi Csaba települési képviselőket jegyzőkönyv-

hitelesítőnek megválasztotta. 

 

Horinka László polgármester: A kiküldött meghívóban szereplő napirendet tárgyalnánk, 

azonban újabb napirendi pontok felvétele is szükséges, amiket mindjárt mondok. Van-e még 

valakinek módosító javaslata? 

Cseri Péter alpolgármester: Polgármesteri kerettel és gépkocsi-használattal kapcsolatosan 

szeretnék egy javaslatot tenni. 

Horinka László polgármester: Más kérdés, javaslat? Akkor a következő napirendet teszem 

fel szavazásra: 

 

Zárt ülés napirendje: 

1./ Faluszolga Kft. ügyvezetőjének megválasztása, kinevezése 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

Nyilvános ülés napirendje: 

2./ Víziközmű üzemeltetése 2014. január 1-jétől 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

3./ Tájékoztató a lejárt határidejű határozatokról és az előző ülés óta történt 
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fontosabb eseményekről 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

4./ A helyi közrend, közbiztonság 2012. évi helyzetéről szóló beszámoló megtárgyalása  
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

5./ Beszámoló a családsegítés és gyermekjóléti ellátás biztosítására létrehozott 

intézményi társulás 2012. évi tevékenységéről 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

6./ Beszámoló a gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatok 2012. évi ellátásáról 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

7./ A Faluszolga Kft. 2012. évi pénzügyi és tevékenységi beszámolója 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

8./ Nyári napközivel kapcsolatos helyi szabályozás módosítása 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

9./ Helyi állattartási rendelet módosítása 

Előterjesztő: Tóth Krisztina jegyző 

10./ Nyílászárócsere a Csicsergő Napköziotthonos Óvoda központi épületén 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

11./ Polgármesteri kerettel és gépjárműhasználattal kapcsolatos javaslat 

Előterjesztő: Cseri Péter alpolgármester 

12./ A K&H Bank konverzióval kapcsolatos megkeresése 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

13./ LEADER-pályázatokkal kapcsolatos tájékoztatás, döntések 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

14./ Csepel Önkormányzatának levele a rezsicsökkentésről 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

15./ Egyebek 

− Tápiómente Tűzvédelméért Alapítvány kérelme 

− Hóeltakarítás a melegvölgyi lakóparkban 

 

Ügyrendi döntés 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 9 

igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az 

ismertetett napirendet elfogadta. 

 

Horinka László polgármester: A munkát a zárt üléssel kezdjük. 

 

1. NAPIRENDI PONT 

Faluszolga Kft. ügyvezetőjének megválasztása, kinevezése 

 

/Zárt ülés, melyről külön jegyzőkönyv készült./ 

 

Horinka László polgármester: Nyilvános ülésen folytatjuk, melynek elején kihirdetem a zárt 

ülésen hozott közérdekű határozatot: 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, 3 ellenszavazat mellett, tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

63/2013/Z (V. 23.) ÖKT határozat 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

gazdasági társaságokról szóló 2006. évi IV. törvény 21-32. §-a, 
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illetve a Munka Törvénykönyvéről szóló 2012. évi I. törvény 

alapján a következő döntést hozza: 

1./ A Faluszolga Kft. (2241 Sülysáp, Szent István tér 1.) 

ügyvezetőjének Füles József 2225 Üllő, Dózsa György u. 

1/A. szám alatti lakost nevezi ki, öt év határozott idejű, 

2013. június 1-jétől 2018. május 31-ig terjedő 

munkajogviszony formájában, három hónapos próbaidő 

kikötésével. 

2./ Az ügyvezető részére a következő juttatásokat biztosítja: a 

próbaidő idejére 400.000 Ft/hó bruttó bért, azt követően 

pedig további bruttó 50.000 Ft/hó teljesítményarányos 

mozgóbért, valamint a Cafetéria szabályzat szerinti cafetéria 

juttatást. 

3./ Felkéri és felhatalmazza a polgármestert a szükséges 

intézkedések megtételére. 

Határidő: 1./ azonnal; 2-3./ 2013. június 1. 

Felelős: polgármester 

 

2. NAPIRENDI PONT 

Víziközmű üzemeltetése 2014. január 1-jétől 

 

Horinka László polgármester: E témában két határozatot kell hoznunk. Az ÖKOVÍZ nem 

tudja a szükséges fogyasztói egyenértéket produkálni, így állami szolgáltatóhoz fogunk 

kerülni. Cegléd Önkormányzata is elfogadta ma ezt a határozatot. Sajnálom, hogy így alakult, 

de erre számítani is kellett valahol.  

Balog Mónika: A DMRV-nek hol van a központja? 

Horinka László polgármester: Vácott. Kérdés, hozzászólás van-e? Amennyiben nincs, aki 

egyetért azzal, hogy 2014. január 1-től DMRV-hez csatlakozzunk, kérem, szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

64/2013. (V. 23.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzata mint ellátásért felelős 

víziközmű-tulajdonos képviseletében a következő döntést hozza:  

1./ Kifejezi azon szándékát, hogy a víziközmű-üzemeltetés 

integrációja érdekében az ÖKOVÍZ - Önkormányzati 

Kommunális és Víziközmű Üzemeltető Kft. által jelenleg 

üzemeltetett teljes víziközmű vagyonát 2014. január 1. 

napjától a DMRV Duna Menti Regionális Vízmű Zrt. 

szolgáltató által kívánja üzemeltetni, a felek közötti 

egyeztetések alapján létrehozandó bérleti-üzemeltetési 

jogviszony keretében,  

2./ Ennek érdekében 1 darab 11.000 forint névértékű DMRV 

részvény jegyzését követően új bérleti-üzemeltetési 

szerződést köt a DMRV Zrt.-vel. 

3./ A jelenlegi üzemeltetési szerződést az üzemeltetővel 2013. 

december 31. napjára közös megegyezéssel megszünteti.  
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4./ Felkéri és felhatalmazza a polgármestert a szükséges 

intézkedések megtételére. 

Felelős: polgármester, jegyző 

Határidő: 1./ azonnal; 2./ 2013. szeptember 20.; 3./ 

2013. december 31. 

 

Horinka László polgármester: Május 31-ig kellene egy szerződést kötni a víziközmű 

vagyonunk felértékelésére, erről már egyszer beszéltünk az ÖKOVÍZ kapcsán. Az egyik ilyen 

értékelő céggel beszéltem és elmondta, hogy nagyon nagymértékben eltérhet a könyvszerinti 

érték a tényleges értéktől. Bekértünk ajánlatokat, nyolc cégtől, eddig 7 ajánlat jött be. A 

jelenlegi legkedvezőbb 2,8 millió forint. Még várható akár 3 ajánlat is, ezért egy olyan 

határozat meghozatalát javasolom, hogy a testület a költségvetés tartalékkeretének terhére, 

elkészítteti a vagyonértékelést. Aki egyetért a javaslattal, kérem, szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

65/2013. (V. 23.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

víziközmű-szolgáltatásról szóló 2011. évi CCIX. törvény 12. § 

(1) bekezdése alapján 

1./ úgy dönt, hogy Sülysáp Nagyközség Önkormányzata 

víziközmű vagyonának értékelését elkészítteti; 

2./ az ehhez szükséges legfeljebb 2,8 millió Ft + áfa összeget a 

költségvetés általános tartalék keretének terhére biztosítja; 

3./ felkéri és felhatalmazza a polgármestert, hogy a 

vagyonértékelés elkészítésére a legkedvezőbb ajánlatot adó 

szakértővel kössön szerződést. 

Felelős: polgármester, jegyző 

Határidő: 2013. október 31. 

 

3. NAPIRENDI PONT 

Tájékoztató a lejárt határidejű határozatokról és az előző ülés óta 

történt fontosabb eseményekről 

 

Horinka László polgármester: Az előterjesztés mindenki számára ismert, a K&H ügyről 

említést tettem benne, de egyebekben még részletesebben is kifejtem. Kérdés, hozzászólás 

van-e? Amennyiben nincs az előterjesztett határozati javaslatról szavazzunk. Aki egyetért a 

javaslattal, kérem, szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

66/2013. (V. 23.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

lejárt határidejű képviselő-testületi határozatokról és az előző 

képviselő-testületi ülés óta történt fontosabb eseményekről 

szóló, az SZMSZ 19. § (5) és 25. § (5)-(6) bekezdése szerint 

előterjesztett polgármesteri tájékoztatót elfogadja. 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 
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/18:45 Szmodics Róbert r. alezredes kapitányságvezető és Naszvadi Gábor r. százados 

őrsparancsnok megérkezett az ülésre./ 

 

4. NAPIRENDI PONT 

A helyi közrend, közbiztonság 2012. évi helyzetéről szóló beszámoló 

megtárgyalása 

 

Horinka László polgármester: Köszöntöm kapitány urat, és őrsparancsnok urat. Szóbeli 

kiegészítéssel kívántok-e élni? 

Szmodics Róbert r. alezredes: A beszámoló tartalmilag és alakilag változott, kiegészítettük 

néhány dologgal, de struktúrájában, felépítésében azonos minden településé. Az elismerések 

hiányoztak belőle, amit most az emlékplakettel pótoltuk. A végrehajtói állomány 

jutalmazására szolgál ez az emléktárgy. A sülysápi őrs esetében a közalkalmazott asszony 

kapta meg 2012-ben.  

2012 tavaszán jártam itt, amit akkor elmondtam, azt nagyvonalakban sikerült megtartani, 

persze az sem mindegy, hogy a százados úr és az általa irányított állomány hogyan teljesít.  

Van saját belső nyomozói rendszerünk, lekérdezési lehetőséggel, de ha egy régebbi anyagot 

megnyitunk, már nem a valós adatot adja vissza a rendszer. Ez a statisztika a valós. Ebbe azok 

az adatok kerülnek bele, amit január 1. és december 31. között a nyomozóhatóság bejuttat a 

rendszerbe. Figyelembe vettük a lakosság biztonságérzetét is.  

Egy tételben, a jármű-eltulajdonításban van emelkedés, de nem biztos, hogy valóban ellopják, 

sok esetben a tulajdonos közreműködésével tűnik el az autó, így a nyomozás során külön 

vizsgáljuk, hogy a lízingcsalás lehetősége fennáll-e.  

Külön nem térnék ki arra, hogy ki mennyi üggyel foglalkozott. A beszámolóban szerepel még 

Farkas László kolléga, akit én kértem fel más feladatra, szerepel egy másik kolléga is, akit 

másik státuszra tettünk. Van másik személy, akit már kiszemeltünk és főiskolai diplomával 

bír, de mindaddig, amíg nem lehet hadnaggyá kinevezni, nem lehet őrsparancsnok sem. Ki 

kell emelni azt az áldozatos munkát, amit az őrsparancsnok gyakorlatilag egyedül végez 2010. 

óta. 

Betöréses lopás esetében 17 %-os csökkenésről tudunk beszámolni. A rendőrőrsnél 

feltüntettük az eredményességi mutatót, ami a kapitányságéval megegyezik, irányadónak kell 

tekinteni.  

Megközelítőleg 40 százalékos felderítési mutatóval rendelkezünk.  

Az őrs által lebonyolított oviprogramról pozitív visszajelzéseket kaptunk. Az iskolarendőri 

munkát is folytatjuk. 

Polgármester urat megkérdeztük vannak-e nyugdíjasklubok, mert nekik szeretnénk 

tájékoztatást tartani arról, hogy milyen csalási módokat alkalmaznak az elkövetők; lehet 

gázórás, vizes, talajkutató, paplanos, késes, aki becsenget az idős emberekhez. Kifigyelik az 

idős emberek pénzének, értéktárgyainak helyét, és egy alkalmas pillanatban ellopják, vagy 

kicsalják. 

Kiemelt ellenőrzéseket, közös szolgálatokat hajtunk végre, összeszervezzük a rendőröket, 

bevonunk társszerveket, pl. NAV, repülőtéri rendőrség, velük teljesítünk szolgálatot. 

Kötelezően végrehajtandó feladatokat is kapunk: lopott autókra, vonaton utazásra, ittas 

járművezetők kiszűrésére is szervezünk akciókat. Megjelenítettük más szervektől vezényelt 

akciókat is, sikerült más területről is rendőrt áthozni, megerősíteni a járőrszolgálatot.  

Jogszabályi változások is vannak a szabálysértési törvényben. A szabálysértési előkészítő 

csoport is megalakult, így ez nem terheli az őrs állományát. Statáriális eljárás keretében 

történik a büntetés kiszabása. 
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Közrendvédelmi mutatók vonatkozásában, azt kell tudni, hogy bár a teljes állomány fel van 

töltve, sok az iskolás; az oktatási rendszert nem a rendőrség, hanem a belügyminisztérium 

működteti.  

A településeken megkezdődött a politikai felhangú gyülekezések bejelentése, óriási 

számokról van szó. Sülysápot nem érintette, de már az idén is sok JOBBIK-os rendezvényt 

biztosítottunk. 

Közlekedésrendészeti szempontból nem lehet nagy következtetéseket levonni, a 31-es 

leterheltsége mindenki előtt ismert, így a legutóbbi motoros halál is. A méréseknek van is és 

nincs is visszatartó ereje: áttolódik a baleset helyszíne a méréstől távolabb eső helyszínre, 

hosszútávon nem orvosolja a helyzetet. A mérési helyeket publikáljuk a police.hu lapon. Aki 

nem nézi meg az nem is gyorshajtó, aki megnézi az azért, hogy tudja, hol lehet ez ilyen fajta 

jogsértéseket végrehajtani. 

Az önkormányzatokkal jó kapcsolatot ápolunk, köszönjük a támogatást. Egyúttal gratulálok a 

várossá váláshoz is, ami hamarosan bekövetkezik. Köszönöm az együttműködésüket és a 

parancsnok úr támogatását. 

Horinka László polgármester: A képviselők nem mindegyike tud arról, hogy a tavalyi 

támogatás nem üzemanyag formájában kerül átadásra. Ez azért van, mert nincs 

kilométerkorlát, így inkább az őrs nyílászáróira fordítják.  

A beszámoló nagyon alapos, számadatokkal megtűzdelt most is. Más megközelítésből nézi 

minden kapitány a dolgokat. Ha mégsem volt minden egyértelmű, most lehet kérdezni a 

kapitány úrtól és az őrsparancsnok úrtól is. 

Balog Mónika: Más településeken létezik gyalogos járőrszolgálat, pl. Dányban. Ez egyedi 

vagy máshol is van? Hatékonynak tartja-e? 

Szmodics Róbert r. alezredes: Nálunk is ki van adva a gyalogos szolgálat erősítése, ez a 

szubjektív biztonságérzetet erősíti. Viszont a terület nagy, ezért igazából csak autóval 

járhatjuk be. A falopásokkal kapcsolatos intézkedések megszaporodtak, de a problematikus 

helyszínekre csak járművel lehet felmenni. Terepjárónk nincs, amit kaptunk, a Skoda Jeti, az 

valójában nem terepjáró, 4x4-es, de sikerült ezzel is elakadni. Ami időt lehet, azt gyalogos 

szolgálatban töltik el a kollégák.  

Balog Mónika: Én még nem találkoztam gyalogos járőrrel. 

Szmodics Róbert r. alezredes: Az őrsparancsnok határozza meg az útitervet, amit végre is 

hajtanak a kollégák, nem tudom megmondani, hogy itt milyen útvonalakat érint. 

Horinka László polgármester: Tavaly nyáron, amikor ez országosan elrendelésre került, 

szóltak, hogy tudjak róla, és én láttam is. 

Naszvadi Gábor r. százados: Budapesten ez nagyon tökéletesen működik, két főt letesznek 

az Őrs vezér terén, és azt mondják 100 m jobbra és balra ennyi a mozgástere. Jelenleg nagyon 

fiatal állománnyal dolgozom, a két évvel ezelőtt hatékony állomány megkopott. Sok velük a 

probléma a rutintalanságuk miatt. Lecsökkentették a közterületi hatékonyságunkat, kevés 

járőrt tudok gyalogosan indítani. Van egy útirányterv, de kevés embert tudok rajta mozgatni. 

Szmodics Róbert r. alezredes: Budapestet a készenléti rendőrség prioritásként kezeli. 

Amikor valaki az aluljáróban lát embert, az nem saját kerületi állomány, hanem készenléti. 

Mindig adunk le KR igényt, vagy teljesítik, vagy nem. 

Dr. Gebauer Béláné: Szép számú csekket osztogatnak a károkozóknak, ténylegesen 

befizetik-e a csekkeket, vagy csak kiosztásra kerülnek. 

Szmodics Róbert r. alezredes: Megtörténik a helyszíni bírság kiosztása, falopás esetén 5-50 

ezer forintig. 30 napja van, hogy befizesse, ha megjelenik a számlán, akkor megy az államhoz 

a központi költségvetésbe. Ha nem fizet, akkor végrehajtási eljárást kezdeményezünk az 

önkormányzaton keresztül. Ha végképp semmi nem működik, akkor a bíróság átváltoztatja 

elzárássá, de ennek a lezárása háromnegyed év, azonban ezzel a rendőrségnek nincs már 

dolga. Ezekről nem tudok pontos tájékoztatás adni. A befizetési hajlandóság a határidő 
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fenyegetettséggel nő. Számokkal nem készültem, de Gábor tud olyan adatokat hozni, hogy 

mennyi bírság van kiszabva és mennyit fizettek be. A fatolvajok közül sem sikerül mindenkit 

tetten érni, de ha valakit többször elkapnak az már bűntettnek minősül, ilyen itt is volt. 

Naszvadi Gábor r. százados: Első alkalmakkor csekkeket adtunk, de amikor ez hatástalan 

maradt, három esetben őrizetbe vettük az elkövetőt. Megegyeztem kapitány úrral, hogyha 

fatolvajt fogunk, akkor mind őrizetbe vesszük. Én ebben látom a visszatartó erőt. Komplett 

erdők hiányoznak a határban. Én eldöntöttem, és a kapitány úr támogat ebben. 

Szmodics Róbert r. alezredes: Tavaly tavasszal, amikor megkaptam az őrizetbe vettek 

számát akkor 20 alatt volt, most már 30 felett van. Gyakorlatilag ilyen szempontból a 

kapitányság erősebb kezdeményezéseket tett, mint korábban. Az ügyészségen is új vezetés 

van, aki hasonló elveket vall, mint a kapitányság vezetése. Sok esetet megrovással lezártak, 

most vádképviselet és letartóztatás van belőle. Mi mindig megtesszük az előterjesztésünket, 

de az ügyészség dönti el, hogy előzetesbe lehet-e tenni. Ezt Pilisen is kipróbálták, 

gyakorlatilag a személyi szabadság korlátozásával lehet a leghatékonyabban fellépni. 

Cseri Péter alpolgármester: A gépjármű futásteljesítménye mennyire változott? 

Szmodics Róbert r. alezredes: Azoknál az autóknál, amelyek az őrs udvarán láthatók, 30 

ezer km felett van 5 hónap alatt. A mi kapitányságunk optimálisan gazdálkodik a kapott 

forrásokkal. A Ford Focust még tegnap is lehetett használni. Az Opelek már saját tulajdonúak, 

nincs rájuk kilométer-korlátozás. Arról nincs információ, hogy terveznének olyan 

megszorítást, ami a futásmennyiséget korlátozná. Ki se tudnánk mutatni, hiszen minden 

önkormányzat adott támogatást. Nem tudok erre érdemi választ adni. 

Naszvadi Gábor r. százados: Havi 6-7 ezer km autónként. Egy autót mindig tartalékolunk, a 

másik járőrözik. Én vagyok az egyik olyan Opel használó, aki túllépte a 30 ezer km-t. 

Horinka László polgármester: Körzeti megbízott státusz létesítése mikorra várható? 

Szmodics Róbert r. alezredes: Tudom, hogy be lett harangozva, de 2010-ig ez sehová nem 

lett leírva. Monornak is ígértek 18 körzeti megbízotti státuszt, de ez fel lett függesztve, a 

kapitányságfejlesztés miatt. Jelenleg nincs szabad helyünk, 6 fő lóg a levegőben, akinek nincs 

státusza. Azoknál a rendőri szerveknél, amelyek ilyen állapotban vannak, nem terveznek ilyet. 

A körzeti megbízott korlátozottabb rendszer, a járőr előnyösebb közbiztonsági szempontból. 

A körzeti megbízottat elvezényelni nem lehet, nem tud átmenni más településre. Ezzel a 

tanuló állománnyal a település biztonságát veszélyeztetnénk, ha valakit átminősítenénk. 2012-

ben én nem engedélyeztem olyat, hogy valahol ne legyen járőrszolgálat. Klasszikus 

közterületi tevékenységet nem láthat el, bűnügyi szempontból mutathat hatékonyságot, ezért 

szakmai szempontból nem tartom célszerűnek. A tavaszi bemutatkozásomban középtávú 

fejlesztésként került meghatározásra, mind írásos mind médiaformában, jelenleg nem 

gondolkodnék ilyen jellegű átminősítésben.  

Horinka László polgármester: Ez az utóbbi nekem sem tetszene, ha átminősítéssel lenne 

megoldva. Reméljük, eljön az idő, amikor a létszámkeret megengedi, és realizálódik 2 körzeti 

megbízotti státusz. A másik, Monoron találkoztunk a megye vezetésével, és ott is kérdeztem, 

de a testületet is érinti: a település nagykátai járáshoz kerülése hoz-e a közelebbi vagy 

távolabbi jövőben változást a rendőrség tekintetében. 

Szmodics Róbert r. alezredes: Erre szakszerű és pontos választ nem tud senki adni. Abban 

az esetben mozdul a rendőrség, ha az ügyészségek és a bíróságok is mozdulnak. A 

bíróságokon kell ezt realizálni. Vecsésen is van járás, oda is kellene egy bíróságot csinálni, a 

vecsési járást a monori kapitányság lefedi. Nagykátán van bíróság, akár realizálódhat is. 

Nekem nincsenek olyan szándékaim, hogy előtte valakiket elhappolok. Különös tekintettel 

arra, hogy az állomány nagy része sülysápi lakos. 

Horinka László polgármester: Kérdés van-e még? Amennyiben nincs az előterjesztett 

határozati javaslatról szavazzunk. Aki egyetért az elfogadásával, kérem, szavazzon.  
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A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

67/2013. (V. 23.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 8. § (1) 

bekezdése, illetve a Magyarország helyi önkormányzatairól 

szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 13. § (1) 17. pontja, 

valamint a Rendőrségről szóló 1994. évi XXXIV. törvény 9. § 

(2) bekezdése alapján a Sülysápi Rendőrőrs 2012. évi 

munkájáról szóló beszámolót – munkájukat megköszönve – 

elfogadja. 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

Horinka László polgármester: Köszönjük mindkettőjüknek a beszámolót, a szóbeli 

kiegészítést és a jelenlétet is. A továbbiakban is számítunk rátok, valamint az eszköz- és 

humánállomány fejlesztésére.  

 

/19:45 Szmodics Róbert r. alezredes kapitányságvezető és Naszvadi Gábor r. százados 

őrsparancsnok távozott az ülésről./ 

 

Horinka László polgármester: Mivel közel három órája ülünk itt, javaslom, hogy tartsunk 

10 perc szünetet.  

 

/19:45-19:55 szünet, eközben Szvitek Melinda CSASE intézményvezető, Fehér Katalin 

családgondozó, Ráczné Fekete Orsolya szociális és gyámügyi ügyintéző, Cseri Tamás a 

Faluszolga Kft. ügyvezetője megérkezik az ülésre./  

 

5. NAPIRENDI PONT 

Beszámoló a családsegítés és gyermekjóléti ellátás biztosítására 

létrehozott intézményi társulás 2012. évi tevékenységéről 

 

Horinka László polgármester: A beszámolót az ESZB tárgyalta és elfogadásra javasolja. 

Melinda jelen van, a felmerült kérdéseket feltehetjük neki a beszámolóval kapcsolatban. 

Katus Norbert OMSB elnök: Az a kérdésem, hogy az Esély irodás programokat nem 

lehetne-e a települési programokkal összehangolni? Ha nem akarjátok, nem erőltetem, de jó 

lenne. 

Szvitek Melinda, CSASE intézményvezető: Van egy komplett diagram, amiben fixen le van 

írva, hogy mit kell csinálnom, de nem vagyok művelődésszervező. Soha nem akarunk 

szándékosan keresztbeszervezni, de néha úgy alakul, viszont minden települési programba 

bele tudunk szállni. Augusztusban egy rendezvényem van, egy tehetségkutató, ezt nem lehet 

összekapcsolni semmivel. 

Katus Norbert OMSB elnök: Mennyire látjátok reálisnak, hogy a Malom utcába 

költözzetek, hogy az irodák felszabaduljanak. 

Szvitek Melinda, CSASE intézményvezető: Mi is szeretnénk, de sok pénz kell ahhoz, hogy 

abból az épületből valamit ki lehessen hozni. Nézzük a pályázatokat, ha lesz keret, felújítjuk 

és átköltözünk. Az ifi iroda költségei nagyon magasak, az egész épületet kellene felújítani.  

Katus Norbert OMSB elnök: A munkátokat köszönöm, bár az OMSB nem tárgyalta a 

beszámolótokat, de azért minden elismerésünk, hiszen jó munkát végeztek. 
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Horinka László polgármester: Ezt csak megerősíteni tudom, én is köszönöm a munkátokat 

és a beszámoló elkészítését is. Aki elfogadja a családsegítő és gyermekjóléti szolgálat 

beszámolóját, kérem, szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

68/2013. (V. 23.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 8. § (1) 

bekezdése, valamint a szociális igazgatásról és szociális 

ellátásokról szóló 1993. évi III. törvény és a gyermekek 

védelméről és a gyámügyi igazgatásról szóló 1997. évi XXXI. 

törvény alapján a Sülysáp Székhelyű Közös Fenntartású 

Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat 2012. évi munkájáról 

szóló beszámolót elfogadja. 

Határidő: azonnal 

Felelős: intézményvezető 

 

6. NAPIRENDI PONT 

Beszámoló a gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatok 2012. évi 

ellátásáról 

 

Horinka László polgármester: A gyámügyi beszámolóhoz van-e kérdés? Ezt a beszámolót 

is tárgyalta az ESZB és elfogadásra javasolja. Amennyiben nincs kérdés szavazzunk. Aki 

elfogadja a gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatok 2012. évi ellátásáról szóló 

beszámolót, kérem, szavazzon.  

 

A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

69/2013. (V. 23.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

gyermekek védelméről és gyámügyi igazgatásról szóló 1997. évi 

XXXI. törvény 96. § (6) bekezdése alapján a gyermekjóléti és 

gyermekvédelmi feladatok 2012. évi ellátásáról szóló 

beszámolót elfogadja. 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

/20:10 Szvitek Melinda CSASE intézményvezető, Fehér Katalin családgondozó, Ráczné 

Fekete Orsolya szociális és gyámügyi ügyintézőtávozik az ülésről./  

 

7. NAPIRENDI PONT 

A Faluszolga Kft. 2012. évi pénzügyi és tevékenységi beszámolója 

 

Horinka László polgármester: Köszöntjük az ügyvezetőt. Szeretnéd-e kiegészíteni a 

beszámolót? Pénzügyi kiegészítés?  

Két napja volt a PTÜB előtt, akkor a bizottság feltételesen monda, hogy tudja támogatni. 

Kértek egy likviditási tervet. A kifogások nem is igazán a 2012-es évet, hanem a 2013-as év 
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tervezését érintették. A 2013. évi pénzügyi tervezéssel kapcsolatban irodavezető asszony 

elkészítette a táblázatokat, ezeket ma még korrigáltuk. Ott nincs adat, ahol a vízdíjbevételek 

voltak, de voltak olyan cellák, amelyek nem voltak kitöltve, pl. a bérleti díj bevétel. Ezen 

kívül szerepel vízdíjbevétel: 21 milliós kintlévősége volt a Kft.-nek, ez részben annak is 

köszönhető, hogy még december 22-én is mentek ki számlák. Sokan csak az idén teljesítettek, 

és vannak, akik még mindig nem.  

Ami változtatásra került a keddi adatokhoz képest, az az útiköltség-térítési sor, a piactakarítás, 

a megemelkedett bevételek, bérleti díjak. A 29,5 millióhoz, ami a költségvetésünkből jött, 

nem nyúltunk. 

Seprősné Cseri Ágota irodavezető: Az elhatárolás mellett azért döntöttünk, mert a 

beszámolóban már megvolt a működési költségre átadott pénzeszköz. Ebben van is realitás 

természetesen, mert jönnek olyan visszajelzések, hogy nem annyi volt a vízóraállás, mint ami 

kiment, és ez így is van, hiszen becsült értékek lettek kiszámlázva. 

Horinka László polgármester: Van-e kérdés? 

Seprősné Cseri Ágota irodavezető: A likviditási tervhez annyi, hogy ezek tapasztalati 

számok, vannak rendszeres bevételek, és vannak időnként jelentkezők. A cafetéria 

negyedévenkénti kiadás.  

Horinka László polgármester: Ha más nincs, az előterjesztett határozati javaslatról 

szavazunk. Aki egyetért a javaslattal, kérem, szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

70/2013. (V. 23.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a 

Faluszolga Kft. 2012. évi pénzügyi és tevékenységi 

beszámolóját elfogadja.  

Határidő: azonnal 

Felelős: Horinka László polgármester, Cseri Tamás ügyvezető 

 

/20:20 Cseri Tamás elhagyja az üléstermet./ 

 

8. NAPIRENDI PONT 

Nyári napközivel kapcsolatos helyi szabályozás módosítása 

 

Horinka László polgármester: 520 Ft + áfa lenne a térítési díj naponta, ami kizárólag az 

étkezés nyersanyagárát és előállítási költségét tartalmazza. Erre nem vonatkozik a 

kedvezmény, a nagycsaládosoknak is ki kell fizetniük, hacsak a testület másképp nem dönt. 

Ezt én nem javasolom. Az ESZB és a PTÜB tárgyalta és elfogadásra javasolják. 

Cseri Péter alpolgármester: Milyen réteg vette igénybe eddig? 

Balog Mónika: Inkább olyanok, ahol mindkét szülő dolgozik. 

Cseri Péter alpolgármester: Alapszabály volt, hogy az igényelhette, aki év közben napközis 

volt. Ha valaki ennek szeretné igénybe venni, akkor idejön és kezeljük. 

Balog Mónika: Az iskolák kértek munkáltatói igazolást mindkét szülőtől, és ez jó lesz. 

Horinka László polgármester: A rendeletmódosítás tartalmazza az árat, a munkaidő 

beosztást, és hogy a bizottság dönt a kedvezményről. Aki egyetért a rendeletmódosítással, 

kérem, szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

rendeletet alkotta: 
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Sülysáp Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 

8/2013. (...) önkormányzati rendelete 

a gyermekek védelmének helyi rendszeréről szóló  

12/2010. (VIII. 26.) önkormányzati rendelete módosításáról 

 

 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az Alaptörvény 32. cikk (1) a) 

pontjával és (2) bekezdésével, a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény 13. § (1) 8. pontjával, valamint a gyermekek védelméről és a gyámügyi 

igazgatásról szóló 1997. évi XXXI. törvény 94. § (2), 151. § (9) és 162. § (5) bekezdésével 

kapott felhatalmazással és feladatkörében a következőket rendeli el: 

 

1. §  

 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének a gyermekek védelmének helyi 

rendszeréről szóló 12/2010. (VIII. 26.) önkormányzati rendelete (a továbbiakban: Gyvr.) 12. § 

(2) bekezdésében a „– külön igény esetén – nyári napközi útján biztosítja” szövegrész 

helyébe a „valamint igény esetén a nyári szünidő négy hetében, naponta 8.00 és 16.30 között 

alternatív napközbeni ellátás (a továbbiakban: nyári napközi) útján biztosítja.” szövegrész 

lép. 

 

2. §  

 

A Gyvr. 16. § (1) bekezdésében „az Önkormányzat fenntartásában működő nevelési-oktatási 

intézmény vezetője” szövegrész helyébe „a Bizottság” szövegrész lép. 

  

3. §  

 

A Gyvr. 2. mellékletének 4. pontja a következő ponttal egészül ki: 

4.3.  Nyári napközi térítési díja = 520 Ft + áfa x étkezési napok száma. 

 

4. §  

 

Ez a rendelet a kihirdetését követő napon lép hatályba, majd az azt követő napon hatályát 

veszti.  

 

 

Sülysáp, 2013. május 23. 

 

 

 Horinka László Tóth Krisztina  

 polgármester jegyző 

 

Horinka László polgármester: Az előző rendeletmódosításhoz kapcsolódóan az SZMSZ-

ben is meg kell tenni a szükséges módosításokat. Aki egyetért az előterjesztett SZMSZ 

módosítással, kérem, szavazzon. 
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A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

rendeletet alkotta: 

 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 

9/2013. (...) önkormányzati rendelete 

a Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló  

14/2009. (XII. 22.) rendeletének módosításáról 

 

 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az Alaptörvény 32. cikk (1) a) és 

d) pontjával, valamint a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 41. § (4) és 53. § (1) bekezdésével kapott felhatalmazással és feladatkörében a 

következőket rendeli el: 

 

1. §  

 

A Sülysáp Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének a Szervezeti és Működési 

Szabályzatáról szóló 14/2009. (XII. 22.) rendelete (a továbbiakban: SZMSZ) 3. mellékletének 

2. pontja a következő francia bekezdéssel egészül ki: 

 

[2. A képviselő-testület által az Egészségügyi és Szociális Bizottságra átruházott hatáskörök:] 

− kérelem alapján méltányossági (szociális) étkezési térítési díj kedvezmény megállapítása 

 

2. §  

 

Ez a rendelet a kihirdetését követő napon lép hatályba, majd az azt követő napon hatályát 

veszti.  

 

 

Sülysáp, 2013. május 23. 

 

 

 Horinka László Tóth Krisztina  

 polgármester jegyző 

 

 

9. NAPIRENDI PONT 

Helyi állattartási rendelet módosítása 

 

Horinka László polgármester: A PTÜB tárgyalta, és elfogadásra javasolja. Kérdés van-e az 

állattartási rendelet módosításával kapcsolatban? Ha nincs, aki egyetért az előterjesztett 

rendeletmódosítással, kérem, szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

rendeletet alkotta: 

 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
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10/2013. (...) önkormányzati rendelete  

az állattartás helyi szabályairól szóló 6/2008. (III. 17.) rendeletének 

módosításáról 

 

 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az Alaptörvény 32. cikk (1) a) 

pontjával és (2) bekezdésével, a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény 13. § (2) bekezdésével, valamint az országos településrendezési és építési 

követelményekről szóló 253/1997. (XII. 20.) Korm. rendelet 36. § (5) bekezdésével kapott 

felhatalmazással és feladatkörében a következőket rendeli el: 

 

1. §  

 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének az állattartás helyi szabályairól 

szóló 6/2008. (III. 17.) rendelete (a továbbiakban: R.) 5. § (2) bekezdésében az „1.” 

szövegrész helyébe a „2.” szövegrész lép. 

 

2. §  

 

A R. 9. § (1) bekezdésében az „Az állattartó építmények engedélyezésekor e rendelet 1. sz. 

mellékletében meghatározott védőtávolságokat és a 2. sz. mellékletben meghatározott 

lakóövezeti besorolást, valamint az állattartáshoz szükséges terület meghatározást is 

alkalmazni kell.” szövegrész helyébe az „Az állattartó építmények belterületen vagy 

lakóövezetben történő engedélyezésekor e rendelet 2. sz. mellékletében meghatározott 

védőtávolságokat is alkalmazni kell.” szövegrész lép. 

 

3. §  

 

(1) Ez a rendelet a kihirdetését követő napon lép hatályba, majd az azt követő napon 

hatályát veszti. 

(2) Hatályát veszti a R. 10. § (2) bekezdése és 1. számú melléklete.  

 

 

Sülysáp, 2013. május 23. 

 

 

 Horinka László Tóth Krisztina 

 polgármester jegyző 

 

10. NAPIRENDI PONT 

Nyílászárócsere a Csicsergő Napköziotthonos óvoda központi 

épületén 

 

Horinka László polgármester: Ezt a pályázat nem támogatta, ezért el kell döntenünk, hogy 

saját zsebből megcsináltatjuk-e. 3,9 millió Ft + áfa összegre becsülték, a meglévő épület egy 

részén hiányzik a hőszigetelés, ezt 1,7 millió körüli áron lehet megcsinálni. Ha a nyílászárókat 

nem cseréljük ki, akkor évek múlva sokkal többe fog kerülni. Én hajlok rá, hogy csináltassuk 



14/21 

meg. Elég rossz állapotban vannak, ki lesz ürítve az épület, ki lesz festve, ha mindezt még a 

festés előtt megcsináltatjuk, egy csomó plusz munkát és költséget megtakarítunk. Kérdés?  

Aki egyetért azzal a javaslattal, hogy a költségvetés tartalék keretének terhére kicseréltessük a 

központi óvoda nyílászáróit, valamint pótoljuk a hiányzó hőszigetelést, kérem, szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett, ellenszavazat nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

71/2013. (V. 23.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

úgy dönt, hogy  

1./ a központi óvoda bővítési munkáival egyidejűleg a meglevő 

épületrész külső nyílászáróit is kicserélteti, illetve pótoltatja 

a hiányzó hőszigetelést;  

2./ a munka árát (kb. 5,5 millió Ft + áfa) a költségvetés tartalék 

keretének terhére biztosítja; 

3./ felkéri és felhatalmazza a polgármestert a szükséges 

szerződés megkötésére. 

Határidő: 1-2./azonnal; 3./ 2013. július 15. 

Felelős: polgármester, jegyző 

 

11. NAPIRENDI PONT 

Polgármesteri kerettel és gépjárműhasználattal kapcsolatos 

javaslat 

 

Cseri Péter alpolgármester: Két dologról van szó. Korábban volt szabad felhasználású 

kerete a polgármesternek. Ez arra volt jó, hogy ad-hoc esetekre volt havi 1 millió forint, 

amiről testületi döntés nélkül is rendelkezhetett a polgármester. Javasolom, hogy adjuk mi is 

egy keretet a Lacinak, természetesen beszámolási kötelezettség mellett. 

Horinka László polgármester: Ez a vasárnapi tó eset kapcsán merült fel. Az első gondolat 

nem az volt, hogy a szivattyú visszaszivattyúzta a vizet a szervizakna felé, hanem hogy valaki 

kilyukasztotta a fóliát. Akkor mondtam Ferinek, hogy vagy betemetjük, vagy kamerázunk. A 

helyrehozás is belekerült volna 100 ezer forintba, a kamerázás pedig ettől jóval többe. 

Cseri Péter alpolgármester: Ez nem feltételezi azt, hogy minden hónapban kihasználja, de 

ha szükség van rá, akkor dönthessen saját hatáskörben. 

Horinka László polgármester: Beszélek veletek két ülés közben is, de testületi ülést 

összehívni sokkal macerásabb. 

Cseri Péter alpolgármester: Ez bizonyos szempontból bizalmi kérdés is, telefonon sem lehet 

úgy megbeszélni a dolgokat, mint személyesen. Aki egyetért azzal a javaslattal, hogy 

biztosítsunk a polgármesternek 1 milliós keretet a sürgős esetek megoldására, kérem, 

szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

72/2013. (V. 23.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete  

1./ felhatalmazza a polgármestert, hogy a testületi ülések között 

felmerülő, váratlan és halaszthatatlan ügyek megoldására - 

utólagos beszámolási kötelezettség mellett – 1 millió 
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forintig szabadon rendelkezzen a költségvetés általános 

tartalék keretéről; 

2./ felkéri a jegyzőt a szükséges intézkedések megtételére. 

Határidő: 2013. június 30. 

Felelős: polgármester, jegyző 

 

Cseri Péter alpolgármester: A másik szintén egy bizalmi és megbecsülési téma: a Ford 

Focus használata. Én szeretném megelőzni azt a problémát, hogy a bárki kérdőre vonjon 

bennünket, hogy a polgármester mire használja ezt az autót. Legyen személyi használatú ez az 

autó, bizonyos feltételekkel. Ilyen autót a cégek akkor szoktak adni, amikor egyfajta 

elismerést is akarnak adni. Szeretném, ha a jegyző asszony előkészítene ehhez egy javaslatot, 

akár kilométer-korlátozással. Egy csomó praktikus dolgot mondhatnék, de polgármesteri 

szinten ez már egy elismerés, ez nem korlátozza azt, hogy a hivatali dolgozók szükség esetén 

elvigyék, használják. 

Balog Mónika: Ez számomra nem kérdés, eddig is ő használta. Nem hiszem, hogy közülünk 

bárki ezt a szemére vetné. 

Cseri Péter alpolgármester: A személyi használat azt jelenti, hogy ha akarja, akkor beülteti 

a családját, és elviszi a gyereket az iskolába, óvodába. 

Horinka László polgármester: Van saját autónk, és magáncélra ezt használjuk, de nem 

tudom már melyik polgármester volt, aki bíróság elé állt, mert magáncélra használta az 

önkormányzati autót. Nem szándékozom folyamatosan magáncélra használni, de az ilyen 

probléma megelőzésére jó lenne ezt rögzíteni. 20 ezer alatt volt a havi km. 

Katus Norbert OMSB elnök: A politikai nyomást nem érzem, ha ez kell a biztonsághoz, 

akkor csináljuk meg. 

Cseri Péter alpolgármester: A jegyzőt felkérjük, hogy készítsen egy ilyen szabályozást, mi 

pedig majd megtárgyaljuk és elfogadjuk. 

Tóth Krisztina jegyző: Ennek a gépjármű-használati szabályzatban van a helye, amit nem a 

testület fogad el, hanem egy belső szabályzat, így az elegendő lesz, ha a testület most elfogd 

erről egy határozatot. 

 

A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

73/2013. (V. 23.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete  

1./ biztosítani kívánja a polgármester részére a hivatali 

személygépjárművek korlátlan használatát; 

2./ felkéri a jegyzőt az ezzel kapcsolatosan szükséges 

intézkedések megtételére. 

Határidő: 2013. június 30. 

Felelős: polgármester, jegyző 

 

 

12. NAPIRENDI PONT 

K&H Bank konverzióval kapcsolatos megkeresése 

 

Horinka László polgármester: Nagyjából leírtam, egyfolytában kerestek, itt voltak 

beszéltünk róla. A bank álláspontja szerint a futamidőt csökkenti a konszolidáció és nem a 

törlesztő részleteket. Egy feltétellel csökkentik a részletet a futamidő helyett, ha átváltjuk a 

kötvényüket. Ez nekünk is kedvező lenne, de én még nem bólintottam rá, mert azt várnám, 
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hogy adjanak a kamatfelárból kedvezményt, hiszen amikor a falhoz állítottak, hogy emelni 

kell, nem volt választásunk. Ha az állam átveszi az adóságunkat, akkor az állammal nem tud 

alkudni, ezért még most szeretné átváltani. Mindenképpen hallani akartam a véleményeteket, 

ez egy elég fontos döntés, kell a megerősítésetek, hogy helyes döntés szülessen. Aki egyetért 

az ismertetett kötvénykonverzióval, kérem, szavazzon.  

 

A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

 

74/2013. (V. 23.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy  

1./ Sülysáp Nagyközség Önkormányzata a Magyarország központi 

költségvetéséről szóló 2012. évi CCIV. törvény (továbbiakban: 

költségvetési törvény) 72.§ (6) bekezdése, valamint a Magyar Állam és 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzata között 2013. február 28-án megkötött 

megállapodásban (továbbiakban: kétoldalú megállapodás) foglaltak 

végrehajtása érdekében, 339.850.804,22 Ft összegű 2013. június 28-ai 

értéknappal, a kétoldalú megállapodás 8. pontja szerint legkésőbb 2013. 

június 28-ig megkötésre kerülő megállapodásban foglaltak szerint - 

visszavásárol a HU0000342654 ISIN azonosítószámú Sülysáp I. 

elnevezésű Kötvényből.” 

2./ A Képviselőtestület az adósságátvállalással összefüggésben felhatalmazza 

a polgármestert a kötvény névértéken történő visszavásárlási nyilatkozat 

megtételére, illetve az útmutatóban foglalt valamennyi szerződés és 

megállapodás aláírására, valamint felhatalmazza, hogy intézkedjen a 

kötvények vonatkozásában a kötvény kibocsátás feltételeit tartalmazó 

Információs Összeállítás illetve az Okirat módosításának lehető 

legkorábban történő kezdeményezéséről a KELER Zrt.-nél annak 

érdekében, hogy a konszolidációt követően esedékessé váló kamat- illetve 

tőkefizetési kötelezettség teljesítéséig, azaz 2013. október 20-ig az 

Okiratcsere megtörténjen. 

Felelős: polgármester, jegyző 

Határidő: 1./ 2013.06.28.; 2./ 2013.09.30 

 

Horinka László polgármester: Ugyan a Volksbanktól még nem kerestek meg, de ez is 

várható, ezért a náluk vezetett hitelünkkel kapcsolatban is kell egy hasonló döntést hozni. Aki 

egyetért, kérem, szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

 

75/2013. (V. 23.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy  

1./ Sülysáp Nagyközség Önkormányzata a Magyarország központi 

költségvetéséről szóló 2012. évi CCIV. törvény (továbbiakban: 

költségvetési törvény) 72.§ (6) bekezdése, valamint a Magyar Állam és 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzata között 2013. február 28-án megkötött 

megállapodásban (továbbiakban: kétoldalú megállapodás) foglaltak 

végrehajtása érdekében, 339.701.715,84 Ft összegű 2013. június 28-ai 

értéknappal, a kétoldalú megállapodás 8. pontja szerint legkésőbb 2013. 
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június 28-ig megkötésre kerülő megállapodásban foglaltak szerint - 

visszavásárol a HU0000342662 ISIN azonosítószámú Sülysáp II. 

elnevezésű Kötvényből.” 

2./ A Képviselőtestület az adósságátvállalással összefüggésben felhatalmazza 

a polgármestert a kötvény névértéken történő visszavásárlási nyilatkozat 

megtételére, illetve az útmutatóban foglalt valamennyi szerződés és 

megállapodás aláírására, valamint felhatalmazza, hogy intézkedjen a 

kötvények vonatkozásában a kötvény kibocsátás feltételeit tartalmazó 

Információs Összeállítás illetve az Okirat módosításának lehető 

legkorábban történő kezdeményezéséről a KELER Zrt.-nél annak 

érdekében, hogy a konszolidációt követően esedékessé váló kamat- illetve 

tőkefizetési kötelezettség teljesítéséig, azaz 2013. október 20-ig az 

Okiratcsere megtörténjen. 

Felelős: polgármester, jegyző 

Határidő: 1./ 2013.06.28.; 2./ 2013.09.30 

 

13. NAPIRENDI PONT 

LEADER-pályázatokkal kapcsolatos tájékoztatás, döntések 

 

Katus Norbert OMSB elnök: A LEADER-pályázattal problémák vannak. 3,7 millió Ft + áfa 

az összköltsége, ennek nagy részét a BMX-pálya teszi ki. Most, amikor a kivitelezés 

kezdődött volna, derültek ki problémák. Az is baj, hogy viszonylag régen adtuk be, így most a 

BMX-pálya nagyjából 2 millió Ft + áfa összeget tenne ki, de ennyi pénzből már lehetne egy 

tartósabbat, praktikusabbat csinálni, mint az eredeti terv.  

Már van bent egy kifizetési kérelmünk. Még ehhez jön a parkrehabilitáció. Én most azon az 

állásponton vagyok, hogy adjuk vissza a pályázatot úgy, ahogy van. 1 millió forintot 

terveztünk a költségvetésben, ezt mindenképpen kifizettük volna, az ezen az áron vett 

eszközök már itt vannak. A BMX-pályát elhagynánk. Kérdés még, hogy mi legyen a parkkal 

és a röplabdapályával. ezeket meg lehetne csinálni a Faluszolga kivitelezésében, kb. 500 ezer 

forintért még június 8-ig. Ott lesznek az eszközök, kész lesz a röplabdapálya.  

Szücsi Csaba ESZB elnök: A 3 millió áll szemben a 1,5 millióval. 

Balog Mónika: Két évvel ezelőtt is kellett valamilyen ajánlatot adni, hogy ne csússzon szét a 

pálya alapozása. 

Katus Norbert OMSB elnök: A LEADER elég bonyolult pályázat, sietve adtuk be.  

Horinka László polgármester: Sajnos semmit nem lehet rajta változtatni. 

Balog Mónika: Én támogatom, amit mondtál, de a határidőt rövidnek tartom. Most vagyunk 

egy váltásnál. Kibírjuk a gyereknapot, ne kapkodjunk. 

Katus Norbert OMSB elnök: A pályát egy hét alatt megcsinálják, a park rendbetételét akár 

én is felügyelem. A patakból ki kell szedni a szemetet. 

Kecser István PTÜB elnök: Ott a hátsó részen sok szemetet leraktak.  

Katus Norbert OMSB elnök: Nem gondolom, hogy fém padokat kellene letenni, mert 

ellopják, de rönk ülőkéket helyezhetünk el.  

Horinka László polgármester: Mindez pótlólagos forrásként 500 ezer forintot igényel, 

nyilván nem olyan minőségben készül el, mint az eredeti tervek szerint. Ha viszont nem adjuk 

vissza a pályázatot, akkor jelentős pluszköltséget igényel. Ezt kell eldönteni, hogy mit 

csináljunk. Június 8-ig semmiképpen nem tudunk olyan állapotot elérni, hogy avató legyen. 

Pálinkásné Petik Éva: Amit tudunk, csináljuk meg addig. 

Horinka László polgármester: Aki egyetért a javaslattal, hogy adjuk vissza a LEADER-

pályázatot, és vállaljuk a további 500 ezer forintos plusz költséget, mellyel megépülhet a 
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röplabdapálya, és még jó néhány további elképzelést is meg tudunk belőle valósítani, kérem, 

szavazzon.  

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett, ellenszavazat nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

76/2013. (V. 23.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

úgy dönt, hogy  

1./ a sülysápi kastélykert megújítására elnyert LEADER 

pályázati projektet nem valósítja meg; 

2./ a röplabdapálya kialakításához és a kert rendezéséhez az 

eredetileg vállalt önrész összegén felül további 500.000 Ft-

ot biztosít a költségvetés tartalék keretének terhére; 

3./ felkérik a jegyzőt a szükséges intézkedések megtételére. 

Határidő: 2013. június 30. 

Felelős: polgármester, jegyző 

 

Katus Norbert OMSB elnök: Még néhány további LEADER-pályázatokról is döntést 

kellene hoznunk. Az egyiket az ÖSE közreműködésével adnánk be, közterületeken szeretnénk 

tájékoztató táblákat elhelyezni, 3 millió forint az elnyerhető összeg. 

Horinka László polgármester: Ez az önkormányzat részéről nem igényel befektetést, 

viszont a táblák elhelyezése önkormányzati területeken történne meg, a Faluszolga Kft. 

kivitelezésével. Aki támogatja a pályázat benyújtását, kérem, szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

77/2013. (V. 23.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

úgy határoz, hogy a vidékfejlesztési miniszter 35/2013. (V.22.) 

VM rendelete az Európai Mezőgazdasági Vidékfejlesztési 

Alapból a Helyi Vidékfejlesztési Stratégiák Leader fejezetének 

végrehajtásához 2013-ban nyújtandó támogatások 

igénybevételéhez kiírt pályázat keretében benyújtott 

„Információs táblák elhelyezése Sülysápon” című projektben  

1./ együttműködik az Összefogás Sülysápért Egyesülettel, 

2./ az Önkormányzat vállalja a pályázat keretében az 

Összefogás Sülysápért Egyesület által beszerzett eszközök 

telepítését, és a 0501, 0471, 0483/6, 1658 hrsz.-ú 

ingatlanokon található, meglévő eszközök cseréjét. 

3./ az Önkormányzat hozzájárul az új eszközök 114/14, 1581/2, 

103, 3988, 166, 3564 hrsz.-ú, önkormányzati tulajdonú 

ingatlanokon történő elhelyezéséhez. 

4./ felkéri és felhatalmazza a polgármestert a szükséges 

intézkedések megtételére. 

Felelős: polgármester 

Határidő: azonnal 

 

Katus Norbert OMSB elnök: Egy másik pályázatot a művelődési házzal aduk be, 

rendezvények szervezésére. Ehhez már szükség van önkormányzati önerőre. Itt gyakorlatilag 

arról van szó, hogy olyan programokkal pályázunk, amelyeket egyébként is megcsinálnánk, 
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de a megnyert összeggel a saját ráfordításunkat csökkenthetjük, vagy a plusz pénzzel a 

színvonalat emelhetjük. 

Horinka László polgármester: Ez a pályázat közel 210 ezer forint önerőt igényel az 

önkormányzattól, azonban szerintem megéri. Aki egyetért azzal, hogy beadjuk a pályázatot, 

és biztosítsuk a szükséges önerőt, kérem, szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

78/2013. (V. 23.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

úgy határoz, hogy 

1./ pályázatot nyújt be a 35/2013. (V. 22.) VM rendelete 

értelmében Tápió-vidéki múlt- és értékrögzítők Sülysápon 

címmel három program finanszírozására 

2./ a programok a Wass Albert Művelődési Központ és 

Könyvtárban (2241 Sülysáp, Szent István tér 7., 103 hrsz.) 

és a Kapás József Helytörténeti Gyűjteményben (2241 

Sülysáp, Dózsa Gy. u. 105., 939 hrsz.) valósulnak meg 

3./ a pályázatot 984.250 Ft összköltségben megvalósítja, 

melyhez a szükséges önerőt a költségvetés tartalék 

keretének terhére biztosítja. 

4./ felkéri és felhatalmazza a polgármestert a szükséges 

intézkedések megtételére. 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester, jegyző 

 

Katus Norbert OMSB elnök: Még a könyvről: 1,7 millió forintba került a 400 db könyv 

elkészítése. 770 ezer folyt be az értékesítésekből, de van még könyvünk. Kb. 50-70 ezer forint 

lesz a „veszteség”. 

 

14. NAPIRENDI PONT 

Csepel Önkormányzatának levele a rezsicsökkentésről 

 

Horinka László polgármester: Kaptunk egy levelet Csepel Önkormányzatától, mely arról 

szól, hogy csatlakozzunk a rezsicsökkentésre irányuló kampányhoz. Ez a csatlakozás annyiból 

áll, hogy valami hasonló levelet mi is megfogalmazunk, és közzétesszük. Aki egyetért azzal a 

javaslattal, hogy csatlakozzunk a felhíváshoz, kérem, szavazzon 

 

A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

79/2013. (V. 23.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete  

1./ csatlakozik Budapest Főváros XXI. kerület Csepel 

Önkormányzatának a Kormány rezsicsökkentési törekvéseit 

támogató nyilatkozatához; 

2./ felkéri a polgármestert az ezzel kapcsolatos állásfoglalás 

közzétételére. 

Határidő: 2013. június 30. 

Felelős: polgármester 
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15. NAPIRENDI PONT 

Egyebek 

 

Horinka László polgármester: A Tápiómente Tűzvédelméért Alapítvány egy nagyszabású 

térségi konferenciát készül rendezni Sülysápon, július 20-án, ahol többek között azt tervezik, 

hogy megalakul a „Tápió Mentőcsoport”. Czerván Györgytől kezdve sok prominens személy 

is jelen lesz. A polgármesteri keretben 50 ezer Ft maradt, azért felvetődik a kérdés, hogy 

hogyan támogassuk őket, hiszen a CSASE is jelezte, hogy szeretné, ha támogatnánk 13 

gyerek táboroztatását az egyhetes balatoni nyaraláson. Nekünk ehhez 60 ezer forintot kellene 

hozzátenni, nekem csak 50 ezer van.  

Kecser István PTÜB elnök: Akár a várossá válási keret terhére is biztosíthatjuk.  

Dr. Gebauer Béláné: Én feltettem a kérdést, amikor a bizottsági ülésen itt volt Szvitek 

Melinda. Egy hét alatt több mint 5 ezer forintot megeszik a gyerek, 1000 forinttal mindenki 

támogassa már a gyereke táborozását. 

Horinka László polgármester: Találnunk kell valami keretet ezek támogatására. 

Más téma: a Melegvölgy-lakóparkból érkezett egy levél azzal, hogy miért nincs ott 

hóeltakarítás. A levélíró szerint ez nem jár nagy költséggel.  

Kecser István PTÜB elnök: Ők úgy vették meg, hogy tudták ez egy társasházi közösség. 

Horinka László polgármester: Ez visszatérő probléma lesz a patakparti lakóparkkal 

kapcsolatban is. 

Kecser István PTÜB elnök: A levélíró is nyilván aláírta a társulási szerződést, adásvételi 

szerződést; miért nem olvasta el? 

Horinka László polgármester: Ezért volt olcsóbb a telek.  

Tóth Krisztina jegyző: Azt szeretnénk válaszolni, hogy egy éves fix összeg ellenében 

elvégzi a Faluszolga a munkát, csak megerősítést szerettem volna a testülettől.  

Kecser István PTÜB elnök: Ez számomra egyértelmű: ahogy egy társasházat nem takarít az 

önkormányzat, úgy a lakóközösség utcáit sem takarítjuk. Akik megvették pontosan tisztában 

voltak vele, hogy mik a feltételek, csak megfeledkeztek róla, azonban piaci alapon lehet róla 

beszélni. 

Katus Norbert OMSB elnök: Javasolták azt is, hogy tegyünk ki egy zsákutca táblát, hogy ne 

legyen ott nagy az átjárás. 

Kecser István PTÜB elnök: Ki lehet tenni, de egy tájékoztató tábla hasznosabb lenne. 

Horinka László polgármester: A Nepomuki szoborról küldött Éva egy képet; beázás, 

repedések vannak rajta.  

Pálinkásné Petik Éva: A 4 évvel ezelőtt kozmetikázás nem vezetett olyan eredményre, ami 

tartós lenne, leszakadhat az egész boltozat, ha nem lépünk. 

Horinka László polgármester: Megpróbáljuk megoldani. 

Hasonló téma, az ’56-os emlékmű: 1.137.000 ezer forint érkezett a Közalapítvány számlájára, 

a szobor költségeire, két jelentős adományozó volt, a Tápió-Táj és a Szóró Kft. 

Pálinkásné Petik Éva: Hogy áll a partfal? 

Horinka László polgármester: Az engedélyeztetés most Ceglédről átkerült a 

műemlékvédelemhez. 

Tóth Krisztina jegyző: Az a probléma, hogy Cegléden egy hónap alatt jöttek rá, hogy nincs 

hatáskörük. 

Horinka László polgármester: A műemlékesek elég rugalmasan álltak hozzá, megmondták 

milyen tervek kellenek, amelyek már benyújtásra kerültek. 

Pálinkásné Petik Éva: A megújuló energiahordozók támogatására volt egy kiírt pályázat, 

ezzel nem foglalkoztatok? 
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Horinka László polgármester: Valamilyen KEOP-pályázatot visszavontak, az intézményi 

világításunk kiváltására gondolkodtam. Akkorát nem tudunk, mint Újszilváson, de azt hiszem 

50 kW-ig az áramszolgáltató köteles befogadni zöldenergiát.  

Pálinkásné Petik Éva: A Sőtér-kastély pályázatával mi a helyzet? 

Horinka László polgármester: Még nincs semmi eredmény. 

Balog Mónika: A LED-es világítás? 

Horinka László polgármester: Még arról sincs.  

Van-e még kérdés, vagy hozzászólás bármilyen témában? Ha nincs, az ülés végére értünk, 

mindenkinek köszönöm a munkát, az ülést bezárom.  

 

 

k.m.f. 

 

 

 

 Horinka László Tóth Krisztina 

 polgármester jegyző 

 

 

Jegyzőkönyv-hitelesítők: 

 

 

 

 

 Pálinkásné Petik Éva Szücsi Csaba 

 települési képviselő települési képviselő 

 

 

 


